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Už dtouhá téta jsem měl v garáži krbovou vloŽku COLUMBIAN 17. No spíše tedy hromadu
rozebraných dítů o ktených jsem vědě[, že se jedná o tzv. ,,americká kamna". Vlastnil je mŮj děda,
kteryí s nimi topil, ale po tak dtouhé době uŽ byla znaČně poŠkozená a on se je snaŽil opravit. Po
jejich demontáži už zůstata jen hromadu dítů.

Přestože mám zkušenost s renovacemi automobitových veteránŮ, na renovaci tohoto krbu jsem si
netroufnul, neboť jsem neměl dokumentaci jak má krb vypadat, a ani vhodné náhradní díty, které
bych pro sestavení a správnou funkci kamen potřeboval. Jen jsem si pamatovat, že je děda mě[ a
cetá téta spokojeně používal.

Zapátral jsem tedy na internetu a naŠel jsem internetové stránky pana Vítězslava Vacka
www.americka-kamna.cz, jehožjsem kontaktovat. Dohodnuti jsme si rychte schŮzku, a on se pňjet
na kamna podívat. Hned na místě, jsme si dohodnuti pňbtiŽnou cenu a termín, kdy bude renovace
hotova. Všechny díty jsme natožiti a pan Vacek si je odvezl do své dítny do BeČvár.

Zhruba po 3 měsících mi zavolat, že moje krbová vloŽka COLUMB|AN 17 je kompletně opravena a
pňpravena ptnit svoji funkci datších několik tet.

Pro krbovou vl,ožku jsem si během někotika dní dte dohody dojel, a byt jsem vetmi mite překvapen,
jak vypadá po celkové renovaci. Přímo na místě na prodejně, jsem shtédnut i spoustu datŠÍch
amerických kamen a krbů před i po renovaci, ale ta moje krbová vtožka je určitě ta nejhezČí a bude
mi pňpomínat i mého dědu, ktený v ní tak rád topit.

Pňktádám i fotografii po celkové renovaci.

Panu Vítězslavu Vackovi mnohokrát děkuji za skvěle odvedenou práci, a doporučuji ho všem,
kteří si chtějí nechat renovovat americká kamna.
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